
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata  Képviselőtestületének 2010. február 24-én 
16 órai kezdettel megtartott üléséről.

Jelen vannak:
Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Sóki László képviselő
Kis Attila képviselő
Szántó István képviselő
Salgó József képviselő
Tarány Sándor képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 12 fővel 
határozatképes. Cseke Ottó alpolgármester úr jelezte, hogy nem tud az ülésen részt venni. A 
kiküldött meghívóban szereplő napirendeket ajánlja megtárgyalásra azzal a  módosítással, 
hogy a „Tájékoztató a környezet állapotáról” c. napirendi pont kerüljön törlésre, mivel erre 
nem kaptunk anyagot. 

A  képviselőtestület  a  napirendekre  tett  javaslatot  1  tartózkodással,  11  igen  szavazattal, 
elfogadta. 

Napirend:

1.) A 2010. évi költségvetés meghatározása

Előadó:   Bencze Éva pénzügyi csoportvezető  

2.) 2009.  évi  Közművelődési  és  Könyvtári  tevékenységről  szóló  beszámoló,  a 
2010. évi községi rendezvényterv meghatározása

              Előadó: Papp Márta könyvtáros és Ijjas Gizella művelődésszervező

3.) Esélyegyenlőségi terv elfogadása

4.) Tájékoztató a MEDOSZ SE tevékenységéről

               Előadó: Cseke Ottó elnök 

              Egyebek, bejelentések
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1.) A 2010. évi költségvetés meghatározása  

Márok Csaba polgármester felkéri Szántó István képviselőt, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 
(PEB) elnökét, ismertesse a bizottság álláspontját. 

Szántó  István képviselő,  a  PEB  elnöke  elmondja,  hogy  a  bizottság  megtárgyalta  a 
költségvetést, melyhez érkezett pár javaslat. A MEDOSZ SE 3650 ezer Ft-ot kért, a bizottság 
a tavalyi évi 3 millió Ft-os támogatását tudja elfogadni, azóta módosították a kérésüket. A 
családi napközi támogatásaként az étkezési díj felét kérték gyermekenként. A bizottság ezt 
elviekben támogatta, de a törvény nem ad rá lehetőséget, mert vállalkozást az önkormányzat 
nem támogathat.  Erről  bővebben a jegyző úr fog tájékoztatni.  Érkezett  még kérés a nyári 
nosztalgia tábor 300 ezer Ft-os támogatására, de ezt a bizottság nem javasolja. Az Oktatási 
Bizottság  elnöke  kérte,  hogy  a  civil  szervezetek  számára  elkülönített  pénzösszegből  az 
Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület  kerüljön  ki,  és  az  ő  támogatásuk  külön  soron  szerepeljen  a 
költségvetésben. Ezt a bizottság támogatja, és támogatásra javasolja a képviselőtestületnek. A 
könyvtár internet-használata tárgyában érkezett az a javaslat,  hogy az ingyenes használatot 
szüntessük  meg  és  fél  órára  mindenki  fizessen  30.-Ft-ot.  Ez  nem  tartozik  szorosan  a 
költségvetéshez,  erre később vissza kell térni,  de a bizottság nem támogatja azt az ötletet, 
hogy 14 év alatti gyerekeknek pénzért szolgáltassanak internetet. A költségvetést a bizottság 
jónak gondolja, és elfogadásra javasolja.

Kérdést tettek fel: Csizmadia Imre, Horváth László és Virág Attila képviselők.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a jelenlegi csatorna üzemeltető bérleti díja még 
nem  szerepel  a  költségvetésben,  mert  február  28-ig  szolgáltatnak  adatot,  ami  alapján  az 
önkormányzatok  jogosultak  a  díjakra.  A  civil  szervezetek  támogatása  ugyanannyi,  mint 
tavaly.  A MEDOSZ SE-nek nem lehet  teljesítmény szabni,  különböző – edzői, nevezési  - 
díjakat fizet, és nem két gyerek focizik, hanem száz. 

Bán Balázs képviselő, az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság elnöke ismerteti a bizottság 
azon álláspontját,  hogy az Önkéntes Tűzoltó  Egyesületet  nem a kulturális  alapból  akarták 
kiemelni,  de  a  költségvetés  szűk,  a  bizottság  azt  támogatja,  hogy  az  1100  ezer  Ft-ból 
vegyenek  le  100  ezer  Ft-ot.  A  táncos-tábor  támogatásának  elutasítását  a  költségvetés 
szűkösségére való tekintettel  elfogadják.  A PEB ülésen elhangzott,  hogy az önkormányzat 
technikai  eszközökkel  támogatja  a  tábort,  ennyiben  merül  ki  a  támogatás,  ezt  tudomásul 
veszik.  A  családi  napközi  ügyében  többször  tárgyalt  a  jegyzővel,  az  együttműködést 
megköszöni. Kérdése, hogy ebben az évben mi legyen ezzel, mert azt értik, hogy nem lehet 
jogilag  támogatni,  de  a  bizottság  többsége  úgy  gondolja,  hogy  ez  jelzés  értékű  lenne  a 
falunak. Csalódottan veszik tudomásul, hogy a havi 20 ezer Ft is gondot okoz.

Woth László jegyző tudja, hogy ez fontos, de a feltétel nem adott hozzá. Hiányolja, hogy 
nem jöttek előtte ezt tisztázni, meg lehetett volna ezt előzni. Most derült ki, hogy nem is volt 
működési engedélyük, azért  normatívát igényelhettek volna, legfeljebb csak később kapták 
volna  meg,  ha  bemutatják  a  működési  engedélyeket.  Önmagában  probléma,  hogy Kft-be 
vitték a vállalkozást. 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a törvényességi Felügyelet elnöke azt mondta, 
hogy  az  uniós  csatlakozási  szerződés  nem  teszi  lehetővé  a  vállalkozást  segítését  az 
önkormányzatnak. Ellátási szerződést lehet kötni, de ez kötelezettségeket is jelent. Ha a Kft. 
elbukik, akkor az önkormányzatnak ez kötelezettséget jelent. Sajnálja, de törvényi akadálya 
van a támogatásnak. 
A polgárőrség támogatása az idén 1300 ezer Ft-ban szerepel, ez a tavalyi évhez képest eltérés. 
A rendőrzés támogatása külön soron volt.  Azt kérték, hogy ne a túlóra kerüljön dotálásra, 
hanem a területen való mozgás miatt,  a tankolást biztosítsuk. A rendőrséggel a támogatási 
szerződésünk tavaly lejárt. 

Kis  Attila képviselő  a  Szociális  Bizottság  elnöke  jelzi  a  testület  felé,  hogy  a  szociális 
juttatásokra  biztosított  5  millió  Ft  nem  lesz  elég  az  igénylők  számának  nagymértékű 
növekedése miatt. Óriási feladat előtt áll a bizottság, kérte a képviselőtestületet látogassanak 
el  a  bizottság  üléseire,  hogy  lássák  mekkora  nyomás  alatt  dolgoznak.  A  polgármestertől 
felajánlást kaptak: a fakivágásokból kapnak fát a családok, mely segítséget jelent.  Borúsnak 
látja a helyzetet,  már most nyomatékosítja, hogy szeptemberre elfogy a pénz. Az igénylők 
szám a gazdasági helyzet okán nagymértékben nőtt, elképesztő helyzetbe kerülnek családok. 
A hónapok folyamán erre fel kell készülni, itt feszültséget lát a költségvetésben. 

Bán  Balázs a  képviselő  technikai  megjegyzése,  hogy  tudjanak  a  képviselők  a  szociális 
bizottság üléseiről,  de eddig mindig azt a választ  kapták, hogy a bizottság ülése zárt,  más 
képviselő nem vehet részt az ülésen. 

Horváth László képviselő úgy látja, hogy ha a korábbi gyakorlatot folytatják, összeomlik a 
kialakított  rendszer, előbb elfogy a rendelkezésre álló pénz,  mint eddig. Azt a lehetőséget 
kellene megvizsgálni, hogy csökkentjük a kiutalásra szánt összeget. Mi van akkor, ha elfogy 
az erre való keret, mi a mozgásterünk?

Woth László jegyző elmondja, hogy ha valahonnét tudunk ide pénzt tenni, akkor adunk, de 
most ennyit tudunk biztosítani.

Borbély Anikó aljegyző elmondja, hogy a tankönyvtámogatás alanyi jogon jár, de alig van az 
egy-két gyerekesek közül olyan, akik nem kapnak ingyenes tankönyvet. Lehetőség van arra, 
hogy  ezt  a  támogatást  kivegyük  a  helyi  rendeletünkből,  ez  610  ezer  Ft-ot  jelent.  Olyan 
családok jelentkeznek segélyért,  akik eddig soha nem jöttek. Betegek lettek,  elvesztették a 
munkahelyüket, és vannak rendszeres visszatérők, ahol nagyon alacsony a jövedelem. 

Tarány Sándor képviselő kérdezi, hogy a pályázatok önrészére félretett pénzből nem lehet-e 
szociális célra átcsoportosítani.

Márok  Csaba polgármester  megítélése  szerint  semmiképpen  nem  az  a  megoldás,  hogy 
lemondjunk a feladatokról. A tavalyi  temetési  segélyből is maradt egy kisebb összeg, és a 
közgyógyellátásból is szokott maradni. Akármennyire is fáj, fogni kell a pénzt, erre kéri a 
Szociális Bizottság elnökét. 
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Csizmadia  Imre  képviselő  szerint  a  képviselők  számára  nyilvános  a  Szociális  Bizottság 
ülése, az időpontról kell, hogy tudjanak. 

Borbély  Anikó aljegyző  felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  a  Szociális  Bizottság  ülésén 
önkormányzati hatósági ügyeket bírálnak el, ez az Önkormányzati Törvény alapján zárt ülés. 
A tagok, a polgármester, a jegyző és az ügyintézők vesznek részt az ülésen szakértőként. Ha a 
bizottság  valakit  szakértőként  hív  meg,  akkor  jöhet.  A  segélyek  osztása  államigazgatási 
hatósági ügy. 

Szántó  István képviselő,  a  PEB  elnöke  elmondja,  hogy  a  költségvetés  természetesen 
megvitatásra kerül a tagintézményekkel és az Érdekegyeztető Tanáccsal is, akik elfogadták 
azt. 

Márok Csaba polgármester  tájékoztat  arról,  hogy az  érintett  tagönkormányzatokkal  és  a 
Kistérségi Társulással az előkészítés szakaszában már volt egyeztetés a költségvetésről és a 
normatívákról. A társulási Megállapodásban szereplő Felügyelő Bizottság ülésezett, javaslat 
született az iskola költségvetésének elfogadásáról. A két tagönkormányzat azért nem jelent 
meg most az ülésen, mert otthon döntenek, saját testületi ülésükön.

Horváth László képviselő az iskolában a hiányzó ajtók finanszírozásának beillesztését kéri a 
költségvetésbe. Ez kb. 12 ajtó és egy pár ablak. Vállalja az önkormányzat, hogy ezt rendezi, 
akár a tartalékalapból is.

Márok Csaba polgármester az iskola-beruházás kapcsán felmerülő érdekességekre hívja fel a 
figyelmet.  Ilyen  az ajtókérdés is.  Akadálymentesíteni  kell,  új  WC épül,  de a régi  ajtó ott 
marad, marad a szertárajtó és még egy csomó dolog. Egy ajtó kb. 58 ezer Ft, ez önköltség. 
Folyamatosan egyeztetnek a vállalkozóval arról, hogy mi az ami a vállalásba még belefér. Ma 
még nem lehet konkrét számokat mondani.
Az önkormányzat abban érdekelt, hogy ne nézzen úgy ki az iskola, hogy ezek ne legyenek 
megcsinálva. Ezt a visszásságot megszüntetve, a végső számmal később jövünk a testület elé.

Virág Attila képviselő távozott az ülésről. 

Bencze  Éva pénzügyi  csoportvezető  elmondja,  hogy  költségvetési  rendeletnél  a  3.  §-ba 
beemeltük 9.§ (3) bekezdését. Ez csak helyi áthelyezést jelent. 

Woth László jegyző ismerteti a könyvvizsgálói jelentést, melyet írásban megkaptak a 
képviselők.

Márok  Csaba polgármester  más  kérdés  nem  lévén,  név  szerinti  szavazással  kéri  a 
költségvetési rendelet elfogadását. 
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A képviselőtestület név szerinti szavazással:

Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen,
Csizmadia Imre képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen, szavazatával, 11 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:

Mezőfalva Nagyközség
Önkormányzata Képviselőtestületének

2/2010. (II. 26.)  Rendelete 
az Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Államháztartásról 
szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 65. §-a felhatalmazása alapján az Önkormányzat 
2010. évi költségvetéséről a jegyzőkönyv mellékletének megfelelő rendeletet alkotta.

Márok Csaba Dr. Woth László
polgármester                         jegyző

Márok  Csaba polgármester  köszönti  Schmidt  Zoltánt  a  Dél-Mezőföldi  Víziközmű 
Szolgáltató  Kft.  ügyvezetőjét.  A szennyvízdíj  a  téma,  kéri  az  előadót,  tegye  meg  szóbeli 
kiegészítését.

Schmidt  Zoltán a  Dél-Mezőföldi  Víziközmű  Szolgáltató  Kft  ügyvezetője  köszönti  a 
testületet, szóbeli kiegészítést nem kíván tenni.
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Kérdést  tettek  fel: Horváth  László,  Csizmadia  Imre,  Sóki  László,  Masinkáné  baranyai 
Mariann képviselők. 

Schmidt Zoltán a Dél-Mezőföldi Víziközmű Szolgáltató Kft ügyvezetője elmondja, hogy a 3 
millió Ft kamatmentes hitelre, melyet egy másik cégtől kaptak, szükség volt, mert a Kft fizeti 
a villanyt, béreket, a számlázás pedig később történt. Ezt jóváhagyták. Az 50 Ft-nál az volt az 
elképzelés, hogy közvetlenül a papírgyárhoz vezetik be a szennyvizet, ezáltal csökkennek a 
költségek. Ez nem jött létre, azután született egy taggyűlési határozat, ami azt mondta, hogy a 
szivattyúkat  ki kell  cserélni,  itt  lehet a párhuzamosság.  A vegyszerköltségeknél az tartjuk, 
amit  beállítottunk.  A  II.  ütemnél  elfogadásra  került  a  CBA  terv,  a  495  Ft-os  díj  volt  a 
kiindulási alap. A számításnál meg lett határozva, ez elfogadták fejlesztésre, 35 évre előre. Ez 
le van írva, minden képviselőtestület elfogadta. Ennek alapján nem hiszi, hogy módosítani 
kell ezen. 35 év alatt végre kell hajtani olyan fejlesztéseket, hogy a rendszer olyan legyen, 
mint  ma.  Most  is  küzdenek  olyan  problémával,  amely  a  kivitelezésre  vezethető  vissza. 
Kérdés, hogy a garanciális hibákból mi lesz kijavítva, ezt valamilyen pénzből finanszírozni 
kell, ezért az 50 Ft-ot nem célszerű a díjból kivenni. Talán kiderül, hogy a kivitelezés hogyan 
folytatódik, és milyen garanciális javítás lesz. Olyan szerződés van, melyben le vannak írva az 
összegek, a 15 Ft és az 50 Ft, és az is le van írva, hogy ezt erre a hálózatra kell költeni. Ha 
kivesszük, pár év múlva hogyan fogjuk a rendszert fenntartani. A képviselőtestületnek kell 
érezni, hogy ez a cég önkormányzati cég, az Önök tulajdona. Ha ebből a cégből kivesznek 
pénzt,  akkor ez tönkremegy.  Annyit  kell  hagyni,  hogy a cég üzemelni  tudjon, a hálózatot 
megfelelően karban kell tartani. Van egy díj a DVCSH felé, amit ki kell fizetni. Mi beszedünk 
a településektől X forintot, azok a vizek, amit a lakosságtól nem tudunk beszedni, veszteséget 
jelentenek.  A tavalyi  csatornadíj  495 Ft  volt,  az  előtt  605.  Ft,  utána  lett  596 Ft.  Amikor 
megtette a 4 %-os áremelési javaslatot, még december eleje volt. Akkor még úgy volt, hogy 
lehívják a 100 millió Ft-os bankgaranciát. Ez nem következett be, nem egyeztették még le, 
hogy milyen szivattyút fognak rendelni. 
Az üzemeltetési szerződés és az ármegállapítás szoros kapcsolatban van egymással. A testület 
elfogadta az 50 Ft-ot és azt is elfogadta, hogy ha áremelés lesz, akkor ezek a tételek mire 
használhatók Nem adhatják vissza a lakosságnak. 

Virág Attila képviselő megérkezett!

Kis  Attila  képviselő  felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  az  önkormányzat  hatáskörébe  utalt 
döntéseket  semmilyen  testület  nem  vonhatja  el.  Mezőfalva  területén  a  csatornadíj 
meghatározása  az  önkormányzat  hatásköre,  a  négy  polgármester  semmilyen  módon  nem 
változtathatja meg. Az 50 Ft azért lett meghatározva, hogy elkerülő csatornaszakasz épüljön 
meg. Ha ezt nem építjük meg, akkor erről is a testületnek kell döntenie. Nem elfogadható, 
hogy az üzemeltető majd betudja ezt a fejlesztésbe. A fejlesztést az önkormányzat dönti el, 
mit fejleszt és kivel hajtatja végre. Ha az üzemeltető a saját szakállára fejlesztett eddig, erre 
mi nem adtunk megbízást. Majd el fogjuk dönteni, hogy mikor és hogyan fogunk fejleszteni. 
A szerződés  alapja  az  együttműködés.  A 4  %-os  díjemelést  támogatom,  ezt  fogadjuk  el. 
Hatalmazzuk  fel  a  polgármestert,  hogy  az  üzemeltetési  szerződés  szerint  járjon  el  az 
üzemeltetővel szemben. 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az üzemeltetési szerződésben szereplő- 50 Ft, és 
az üzemeltető árajánlatában szereplő 50 Ft egy és ugyanaz. Úgy látja, hogy ezt a témát jól 
körbejárta a testület. Szavazásra bocsátja az üzemeltető által javasolt díjemelést, név szerinti 
szavazással.

A képviselőtestület név szerinti szavazással:

Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen,
Csizmadia Imre képviselő nem,
Horváth László képviselő nem,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Sóki László képviselő nem
Kis Attila képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Salgó József képviselő nem
Tarány Sándor képviselő nem
Töttős Tibor képviselő igen, 
Virág  Attila  nem szavazatával,  6  igen  és  6  nem szavazattal  a  díjemelési  javaslatot  nem 
fogadta el.

Márok Csaba polgármester köszönti Pintérné Gyuricza Ágnest közbeszerzési tanácsadó, aki 
Kisapostagról és Nagyvenyimről érkezett. A csatorna-beruházás II. ütemével kapcsolatban ma 
olyan  helyzet  alakult  ki,  hogy  a  tervezők  január  14-én  kaptak  tájékoztatást  a 
környezetvizsgálat lefolytatására. Ez közbeszerzési eljárást érintő változtatás, módosítani kell 
a  szerződést.  Nagyvenyimen  nem  fogadták  el  a  javaslatunkat,  ennek  kapcsán  átmentünk 
Nagyvenyimre. Ma eljutottunk oda, hogy ha a tervező elköszön, akkor nincs pályázat. Ferenci 
Éva a KVVM FI osztályvezetője azt mondta, hogy Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési 
tanácsadó javaslata szerint kellene eljárni. A közbeszerző azt mondja, hogy ha közbeszerzést 
érint,  akkor  módosítani  kell,  ez  indokolt  és  megalapozott.  A  szomszéd  települések  a 
késedelmi  kötbérrel  érvelnek,  ami  250  Ft/nap.  Nem  cél,  hogy  a  tervező  elmenjen. 
Kötbérezhetjük a tervezőt, járhatunk bíróságra, de ettől nem lesz csatorna-beruházás.

Pintérné Gyuricza Ágnes közbeszerzési tanácsadó elmondja, hogy az a döntés, hogy nincs 
döntés. Nagyvenyimről úgy jött el, hogy abban egyetértettek, hogy a szerződést módosítani 
kell.  A tartalmáról  úgy nyilatkozott  a  polgármester,  a jegyző és Csizmadia György,  hogy 
ebben a tervezővel egyeztetni kell. Kisapostagon azt az álláspontot képviseltem, hogy Baracs 
és Kisapostag hozzon olyan állásfoglalást, hogy dolgozzák ki a szerződésmódosítás szöveges 
részét, ez legyen előkészítve határozati javaslati szinten. A Kristály Kft. 2010. január 14-én 
jutott  tudomására,  hogy  előzetes  környezetvédelmi  hatásvizsgálatot  kér  az  engedélyező 
hatóság, erre tekintettel nem tudják a január 28.-i teljesítési határidőt vállalni. 2010. január 
29.-től kezdődően 250 ezer Ft/nap kötbérre jogosult az ajánlatkérő Mezőfalva, mint gesztor. A 
hatályos közbeszerzési törvény alapján a dokumentációban foglaltak szerint kell az ajánlatot 
elkészíteni. Augusztus 28-án írták alá a tervezővel a szerződést. A januári levélben, amit a 
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Kristály Kft írt, arra hivatkoztak, hogy 2009. augusztus 1-jével hatályba lépett egy jogszabály, 
amely  előírta  a  környezetvédelmi  hatástanulmány  elkészítését.  Lényegében  itt  akadt  el  a 
szerződésmódosítás. Hogyan lehet ezt  a kialakult  helyzetet  megoldani úgy,  hogy a projekt 
továbbmenetelét ne veszélyeztesse? Tudni kell, hogy amikor ezt a szerződést megkötöttük a 
közbeszerzési  törvény  alapján  két  hirdetmény  volt.  Ebben  szerepelt  a  teljesítési  határidő, 
január  28.,  erről  a  szerződésteljesítésről  már  közzététel  kellett  volna.  Ezt  a  szerződésben 
foglalt határidőt valamilyen szinten ki kell tolni. A kötbér kérdésénél meg kell állapodni, mit 
tartanak kezdő napnak. Előre nem látható körülmény volt a környezetvédelmi hatásvizsgálat 
elkészítése, engedélyeztetése. 

Csizmadia Imre képviselő szerint a tervező cég a hibás, mert megjelent egy olyan módosítás, 
ami a január 28-ig megoldható lett volna. 

Márok  Csaba polgármester  szerint  is  a  tervezőnek  figyelnie  kellett  volna  a  jogszabály 
változásait. A múlt csütörtökön összehívta az érdekelteket, itt volt mindenki. Akkor ezek a 
problémák nem kerültek elő. A kötbért a tervező nem fogja bevállalni.

Woth László jegyző elmondja,  hogy már  nagyon sokszor  ültek le  a  polgármesterek  és a 
jegyzők  csatorna  ügyben  tárgyalni.  Amikor  ez  komoly  üggyé  fog  válni,  akkor  a  tervező 
jogászokkal fog idejönni, a jegyzőnek pedig nincs gazdaságjogi tapasztalata. A vállalkozó a 
hibás, vagy az önkormányzat, aki nem hívta fel a figyelmet arra, hogy milyen vízbázisa van 
Kisapostagnak. Kell lennie itt is valakinek, aki ilyen kérdésekhez hozzá tud szólni.

Márok Csaba polgármester legnagyobb problémának azt látja, hogy nem tudja mi a céljuk a 
településeknek. Csizmadia György nagyvenyimi képviselő felhívta Ferenci Évát, a KVVM FI 
osztályvezetőjét  és  azt  mondta,  hogy  nem  stimmel  az  anyag,  ami  nála  le  van  fűzve.  A 
dokumentáció  összerakásához  a  közbeszerzési  tanácsadó  ért,  ezért  alkalmazzuk.  A  maga 
részéről visszautasít minden gyanúsítgatást. Mezőfalva meg akarja valósítani a beruházást. A 
probléma megoldásán kell gondolkodni, együttműködésben pályáztunk. 

Kis  Attila képviselő  javasolja,  hogy  Mezőfalva  képviselőtestülete  fogalmazzon  meg  egy 
levelet  a másik három testület felé, melyben felhívja a figyelmet  arra, hogy ha elbukjuk a 
pályázatot, kártérítési igénnyel lépünk fel velük szemben. Ennek felelőse kell, hogy legyen. 
Ezt határozott, udvarias, kemény levélben kell megfogalmazni. A közbeszerzési szakértő, a 
projektmenedzser, és a jegyző bevonásával alkossanak egy ilyen levele, és ezt minél előbb 
küldjék el a három testület  felé. A közbeszerzési  szakértő által  tett  javaslatot  fogadja el  a 
testület,  és a szerint haladjanak. Ha felmerül a kötbér kérdése, akkor foglalkozzanak vele. 
Nem kívánunk kötbérezni, de legyen meg a pályázat beadható állapotban. 

Márok Csaba polgármester azt az álláspontot erősíti meg, hogy nem a kötbér az elsődleges, 
hanem a projekt továbbvitele. Minden településen végigmentek a tervezők, hogy a létesítési 
és vízjogi engedély alapján dolgozzák ki a terveket, lepontosították, hol mehet a csatorna zöld 
övezetben és hol az aszfaltba. Kérdi a képviselőtestületet, hogy Kis Attila képviselő által tett 
javaslattal  –  miszerint  ne  a  kötbér  beszedése  irányába  lépjenek,  hanem  a  projekt 
továbbhaladása érdekében – egyetértenek-e. 

A képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag egyetértett. 
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Márok Csaba polgármester a csatorna üzemeltetésével kapcsolatban javasolja, hogy hozzon 
a  testület  egy  olyan  határozatot,  hogy  a  csatorna  üzemeltetési  szerződésben  szereplő 
üzemeltetési díj felosztása egyezzen meg a fejlesztési díj felosztási  elveivel.  az üzemeltető 
adatszolgáltatása  alapján  ezek  a   díjak  minden  évben  számlázott  köbméter  arányosan 
kerüljenek az önkormányzatok között felosztásra. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

15/2010. (II.24.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  javaslatot  tesz  a 
csatornaüzemeltetésben  érintett  önkormányzatoknak,  hogy  az  üzemeltetési 
szerződésben szereplő üzemeltetői díj felosztása egyezzen meg a haszonbérleti díj és 
a fejlesztési díj felosztási elveivel. E szerint az üzemeltető adatszolgáltatása alapján 
ezen  díjak  minden  évben  számlázott  köbméter  arányosan  kerüljenek  az 
önkormányzatok között felosztásra. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester  a  másik  javaslattal  kapcsolatban  úgy látja,  hogy lehet  olyan 
levelet  fogalmazni,  amilyent  a  képviselő  úr  javasol,  de  először  projekt  továbbhaladása  a 
fontos, ezen kell túljutni. 

2.) 2009.  évi  Közművelődési  és  Könyvtári  tevékenységről  szóló  beszámoló,  a   
2010. évi községi rendezvényterv meghatározása

Papp Márta könyvtáros projektor segítségével ismerteti prezentációját. 

Bán Balázs képviselő,  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sportbizottság  elnöke  elmondja,  hogy a 
bizottság megtárgyalta a beszámolót, elfogadásra javasolja a képviselőtestületnek.

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja a Könyvtár 2009. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót, szavazzon. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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16/2010.(II..24.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  2009.  évi 
Közművelődési és Könyvtári tevékenységről szóló beszámolót elfogadta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Papp  Márta  könyvtáros  ismerteti  a  2010.  évre  vonatkozó  internet-használat  díjának 
megállapítására tett módosítást. Egységesen használhatná minden érvényes diákigazolvánnyal 
rendelkező diák az internetet, fél órára ingyenesen, e felett 90 Ft lenne félóránként. A másik 
változat szerint az érvényes diákigazolvánnyal rendelkezőknek 30 Ft lenne fél óra, a további 
pedig 90 Ft. A félóra ingyenességet minden tanuló megkapná.

Szántó  István képviselő,  a  PEB  elnöke  elmondja,  hogy  a  bizottság  ülésén  még  olyan 
beterjesztés érkezett, hogy a 14 év alattiak fizessenek 30 Ft-ot, a középiskolások meg a másik 
30  Ft-ot.  A  bizottság  azt  javasolta,  hogy  maradjon  a  régi  rendszer,  a  mi  iskolásaink  ne 
fizessenek, a középiskolások meg fizessenek 30 Ft-ot. Nem ért egyet azzal, hogy a második 
fél órára 90 ft-os kellene fizetni mindenkinek. A könyvtárba a szociálisan rászorulók járnak. 

Papp Márta könyvtáros nem szeretett volna nagy költségeket szabni, ezért lett 90 Ft a díj. 
Minden költség emelkedik, nincs semmilyen támogatás.

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az idei költségvetésből hiányzik a könyvtár és a 
művelődési ház normatívája.

Horváth László képviselő véleménye,  hogy a könyvtárnak a közművelődés,  tanítás és az 
információgyűjtés a feladata.  Valamilyen  módon szabályozni  kell,  hogy ne a játék kapjon 
hangsúlyt.  A  könyvtárnak  nem  elsődleges  profilja,  hogy  játszanak,  az  Oktatási  bizottság 
szerint ez legyen szabályozva. 

Bán  Balázs képviselő,  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sportbizottság  elnöke  szerint  ez  nem 
befolyásolja jelentősen a könyvtár költségvetését.  Szakmai indokok a fontosak, ne játékkal 
hanem információszerzéssel töltsék a diákok az időt.

Virág Attila képviselő egyetért azzal,  hogy ne játszanak, hanem dolgozzanak a diákok az 
interneten.

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő szerint mindenki jusson géphez, fél óra alatt töltse 
le a szükséges anyagait. 

Szántó  István képviselő  felháborítónak  tartja,  hogy  a  készségfejlesztő  játékokkal  nem 
játszhatnak.
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Jaksics Erzsébet iskolaigazgató egyetért Szántó István képviselővel, sok olyan játék van, ami 
készségfejlesztő.  Ha  a  gyerek  lemegy  a  könyvtárba  és  használj  a  gépet,  ez  nyílt 
munkaállomás.  Van-e  jogosultság  arra,  hogy  megszondázzák  a  könyvtárban,  hogy  mire 
használják a gépet. Szeretné, ha ingyen használhatnák a gyerekek a gépeket. 

Horváth László képviselő rámutat arra, hogy senki sem korlátozza a gyerekeket, hogy mit 
csinálnak fél órában, a javaslat arról szól, hogy fél órára ingyenes az internet-használat, utána 
fizetni kell. 

Márok  Csaba polgármester  kéri  a  testületet,  szavazzanak  arra  a  javaslatra,  hogy  a 
könyvtárban történő internet-használat első félórája minden diákigazolvánnyal rendelkezőnek 
ingyenes, a továbbiakban pedig minden megkezdett fél óra használatáért 90 Ft-ot fizessenek. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

17/2010.(II..24.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  17/2009.  (II.25.) 
számú  határozatával  meghatározott  Móricz  Zsigmond  Nagyközségi  Könyvtár 
könyvtárhasználati szabályzatának 4. pontjában rögzített könyvtárhasználati díjakat, 
térítéseket   2010. április  1.   napjától  történő hatálybelépéssel  az  alábbiak  szerint 
módosítja:

1. Késedelem, felszólítások, rongálás: 

a) A kölcsönzési határidő lejártát követően 5 héten belül az olvasó címére felszólítást 
kell küldeni. 

   A késedelmi díj első felszólító küldés esetén:100 Ft. 
A 2. felszólítás után dokumentumonként 100 Ft . 
A 3. felszólítás után az olvasó dokumentumonként 300 Ft késedelmi díjat köteles 
fizetni. 

- Az elveszett könyvek térítési díja a beszerzési ár. Nagy gyűjteményi értékű művek 
esetében a könyvtár  kötelezheti  az olvasót a mű azonos kiadásának beszerzésére, 
antikvár becsértékének vagy másolási költségeinek megtérítésére. 

A  tartozás  rendezéséig  a  könyvtárhasználó  újabb  dokumentumot  nem 
kölcsönözhet és csak az ingyenes szolgáltatásokat veheti igénybe.

2. Költségtérítéses szolgáltatások:

-    A könyvtár a könyvtárközi kölcsönzés posta költségét az olvasóra hárítja. 
-  A  kölcsönzési  jogdíjjal  beszerzett  dokumentumait  (CD-ROM,  DVD)  az  olvasók 

rendelkezésre  bocsátja,  melynek  napi  díja  300  Ft.  A  dokumentum  jellegéből 
adódóan csak felnőttek kölcsönözhetnek.
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-    A könyvtár fénymásolást, nyomtatást és faxolást vállal lakossági igények szerint. 

Internethasználat:
- Érvényes  diákigazolvánnyal  rendelkező  tanulóknak  naponta  az  első  fél  óra 

ingyenes, utána minden megkezdett fél óra 90.-Ft
- Diákigazolvánnyal nem rendelkezők számára minden megkezdett fél óra 90 Ft

Fénymásolás díja:
A/4 20  Ft,- / oldal
A/3 40 .Ft- / oldal

Nyomtatás díja (HP-deskjetre):
Fekete betűs: 30 Ft /oldal
Színes betűs: 60 Ft  /oldal
Kép: 9x13 cm   90 Ft 
A/4                                    360 Ft
Könyvtárközi kölcsönzés díja: 400.-Ft/ dokumentum

- Újsághirdetés megjelentetésének díja: 
• 1/8 oldalas:                  1575,- Ft
• 1/4 oldalas:                  3150,- Ft
• Féloldalas:                   6300,- Ft
• Egész oldalas:            12600,- Ft 
• Köszönetnyilvánítás:   1260,- Ft.

Az árak az ÁFÁT tartalmazzák.

Felelős: Márok Csaba polgármester
            Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet, mely arról szól, hogy a Mezőfalvi 
Női Kar székhelyeként a József nádor u. 13.sz. – az iskola címére -  legyen bejegyezve. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

18/2010. (II.24.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete hozzájárul ahhoz, 
hogy a Mezőfalvi Női Kar székhelye 2422 Mezőfalva, József nádor u. 13. számra 
legyen bejegyezve. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal
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Márok Csaba polgármester határozati javaslatot ismertet, melyben Fánczi Liliána nyolcadik 
osztályos  tanuló  számára  biztosítja  a  testület  a  Hátrányos  Helyzetű  Tanulók Arany János 
Tehetséggondozó Programjában való részvételt. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

19/2010. (II.24.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete benyújtja pályázatát a 
Hátrányos  Helyzetű  Tanulók  Arany  János  Tehetséggondozó  Programjában  való 
részvételre.  Támogatja,  hogy  Fánczi  Liliána  (an.:  Müller  Ivett)  nyolcadik 
évfolyamos  tanuló  Mezőfalva  település  képviseletében  részt  vegyen  a  Hátrányos 
Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában. 
Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való 
részvétele idejére – maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra – havi 5.000.-Ft 
(ötezer  forint)  szociális  támogatást  nyújt.  A  képviselőtestület  ennek  fedezetét  a 
település költségvetésében biztosítja. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Művelődési Ház beszámolója

Bán Balázs képviselő,  az  Oktatási,  Kulturális  és  Sportbizottság  elnöke  elmondja,  hogy a 
bizottság megtárgyalta a beszámolót, és kisebb módosításokkal elfogadásra javasolja.

Kis Attila képviselő a beszámoló kapcsán úgy látja, hogy nagyon sok program és rendezvény 
kerül bemutatásra, melyek nagy sikerűek. Köszöni a beszámolót és a végzett munkát, további 
sok sikert kíván.

Márok  Csaba polgármester  feltételül  határozta  meg,  hogy  a  költségvetés  elfogadásának 
ismeretében a tervezett rendezvényeket be kell árazni, meg kell nézni, hogy erre a művelődési 
házköltségvetése fedezetet ad, vagy sem. Gizike feladatul kapta az advent folytatását, ez jó 
program  volt.  Az  IKSZT  pályázattal  kapcsolatban  arról  tájékoztat,  hogy  a  pályázatot 
befogadták, ez jó dolog. A beszámolót elfogadásra javasolja. 

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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20/2010.(II..24.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  2009.  évi 
Művelődési  Ház  tevékenységről  szóló  beszámolót  és  a  2010.  évi  községi 
rendezvénytervet elfogadta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

3.) Esélyegyenlőségi Terv elfogadása  

Márok  Csaba polgármester  az  Esélyegyenlőségi  Terv  elfogadását  javasolja  a 
képviselőtestületnek,  melyet  a  képviselők  írásban  megkaptak.  A  tervet  Rácz  Krisztina 
készítette  el,  Dr.  Woth  László  jegyző  és  borbély  Anikó  aljegyző  konkretizálta  a  mi 
helyzetünkre. A tervet évente felül kell vizsgálni.

A képviselőtestületnek kérdése nem volt, ezét Márok Csaba polgármester kéri, aki elfogadja 
az Esélyegyenlőségi Tervet, szavazzon.

A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

21/2010.(II..24.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete Mezőfalva 2010. évi 
Esélyegyenlőségi Tervét a jegyzőkönyv mellékletének megfelelően elfogadta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal
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4.) Tájékoztató a MEDOSZ SE tevékenységéről  

Márok Csaba polgármester – mivel Cseke Ottó alpolgármester úr, a MEDOSZ SE elnöke 
nem tudott az ülésre eljönni - előterjesztő híján javasolja a tájékoztató elfogadását, az írásban 
beterjesztett anyagot a képviselők megkapták. 

 A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

22/2010.(II..24.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  MEDOSZ  SE 
tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Bán Balázs képviselő, az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság elnöke megjegyezni kívánja, 
hogy a bizottság indítványa volt, hogy az ünnepeinket adott napon tartsuk. A Március 15.-e 
12-én kerül megrendezésre, ezzel nem tudunk azonosulni. Kérdés még, hogy mi legyen a rock 
estével, ne legyen folyamatos bizonytalanság. Tervezhetünk-e idén ezzel a programmal?

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a rock estet és a vigasságok programját akkor 
tudjuk véglegesíteni, amikor a LEADER pályázatban döntés születik. Egyedül Demjén Ferenc 
műsora lett lefoglalva. A pályázatban várhatóan gyors lesz a döntés, utána erre visszatérünk.

Kis Attila képviselő, a Szociális Bizottság elnöke a szociális rendelet módosítását ismerteti, 
mindenki megkapta az anyagot. Az előterjesztést Borbély Anikó aljegyző készítette. Javaslat 
volt  arra,  hogy  rendelkezésre  állási  támogatásban  részesülő  személyeket,  akik  az  orvosi 
alkalmassági  vizsgálaton  munkára  alkalmatlan  minősítést  kapnak,  a  rendszeres  szociális 
segélyben részesülők körébe helyezzék át. Ez az önkormányzat költségeit csökkenti.

Márok Csaba polgármester kéri a rendeletmódosítás elfogadását, név szerinti szavazással.
 
A képviselőtestület név szerinti szavazással:

Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen,
Csizmadia Imre képviselő igen,
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Horváth László képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen, 
Virág Attila igen, szavazatával, 12 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
3/2010. (II.25.) rendelete

 az egyes szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000.(VI.9.) rendelet 
módosításáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  szociális  igazgatásról  és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. 37/B. § (3) bekezdésében kapott  felhatalmazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotja:

1.  §.  Az   egyes  szociális  ellátási  formák  szabályozásáról  szóló  10/2000.(VI.9.)  rendelet 
(továbbiakban: R.) 20. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„20. § (1) Az a rendelkezésre állási támogatásra jogosult személy,  akit az önkormányzat a 
közfoglalkoztatásba  kíván  bevonni,  azonban   az  orvosi   alkalmassági  vizsgálaton 
„alkalmatlannak”  nyilvánította  az  alkalmasságot  vizsgáló  orvos,  az  aktív  korúak ellátásán 
belül rendszeres szociális segélyre jogosult az orvosi alkalmassági vizsgálatot követő hónap 
első napjától.

(2)  Az  alkalmatlannak  nyilvánított  rendszeres  szociális  segélyben  részesülő  köteles  az 
önkormányzat felhívása alapján az alkalmasságot vizsgáló orvos által megjelölt  következő 
felülvizsgálat időpontjában, ennek hiányában az előző vizsgálatot követő egy év elmúltával, 
az önkormányzat  által  megjelölt  időpontban orvosi vizsgálaton megjelenni.  Amennyiben a 
vizsgálat alkalmával „munkavégzésre alkalmasnak” nyilvánította az alkalmasságot vizsgáló 
orvos, az esetben a vizsgálatot követő hónap első napjától rendelkezésre állási támogatásra 
jogosult.” 

2. §  Az R. 55. § (2) bekezdésének d.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„d.) a  Bizottság elnöke az Önkormányzat részéről.” 

3. § (1) E rendelet 2010. március 01. napján lép hatályba. 
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(2) A hatályba lépést megelőzően alkalmatlannak nyilvánított személyek vonatkozásában a 
rendszeres szociális segélyre jogosultság kezdő időpontja 2010. március 01. 

Márok Csaba                   Dr. Woth László
polgármester              jegyző

Márok Csaba polgármester az önkormányzati  lakások rendeletmódosítását terjeszti elő. A 
testület felhatalmazása kapcsán eljártunk az Államigazgatási Hivatal Jogi Főosztályán, hogy 
mit tehet a testület ebben a kérdésben. 

Woth László jegyző Múzs Edittel, az Államigazgatási Hivatal Jogi Főosztályának vezetőjével 
való  eddigi  egyeztetésen  történt  szóbeli  álláspontját  ismerteti.  Ez  egy  lehetőség  a  békés 
megoldásra, nem elegáns, de hatásos. El kell dönteni, hogy a jelenlegi lakáshasználati díj a 
lakbér mértéke legyen.  

Márok Csaba polgármester kéri a rendeletek elfogadását, név szerinti szavazással. 

A képviselőtestület név szerinti szavazással:

Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő nem,
Csizmadia Imre képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen, 
Virág  Attila  nem,  szavazatával,  10  igen  szavazattal  és  2  nem  szavazattal  a  következő 
rendeletet alkotta: 
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Mezőfalva nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
4/2010. (II.26.) rendelete

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletének és használatának szabályozásáról szóló 
5/2004.(III.24.) Ök. számú rendeletének módosításáról

A lakások és helyiségek bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról 
szóló  1993.  évi  LXXVII  törvény 35  §(1)  bekezdésében,  valamint  az  Önkormányzatokról 
szóló 1990. évi LXV 16 § (1) bekezdésének felhatalmazása alapján Mezőfalva Nagyközség 
Képviselőtestülete  az  önkormányzati  tulajdonú  lakások  bérletéről  és  használatáról  szóló 
5/2004.(III.24.) Ök.sz. rendeletét (továbbiakban Rendelet) az alábbiak szerint módosítja: 

1.§ ALR. 19. § helyébe az alábbi rendelkezés lép:

19.§
(1) a lakásokra fizetendő bérleti díjat az önkormányzat külön rendeletben szabályozza.
 
(2) Az a személy, akinek a bérbeadóval kötött lakásbérleti szerződése megszűnt, illetve aki 
ilyen szerződést a bérbeadóval nem kötött lakáshasználati díjat köteles fizetni.

(3) A lakáshasználati díj összege a lakbér összegénél kevesebb nem lehet és nem haladhatja 
meg annak kétszeresét.

(4)  A  lakáshasználati  díj  havonta  egy  összegben  tárgy  hó  10.  napjáig  kell  megfizetni. 
Késedelmes fizetés esetén a jegybanki alapkamat kétszeres összege jár.

(5)  A  lakáshasználati  díj  mértékéről  e  rendelet  szabályai  szerint  a  képviselőtestület 
rendeletben dönt.

2.  §  Jelen rendelet  2010.  április  1.  napjával  lép  hatályba,  ezzel  egyidejűleg  a  LR 19 §-a 
hatályát veszti. 

Márok Csaba Dr. Woth László
polgármester        jegyző
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Mezőfalva nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
5/2010. (II.26.) rendelete

az önkormányzati tulajdonú lakások használati díjának megállapításáról

Mezőfalva  nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  lakások  és  helyiségek 
bérletére,  valamint  az  elidegenítésükre  vonatkozó  egyes  szabályokról  szóló  1993.  évi 
LXXVIII. tv. 34. §-ában és 35. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi 
rendeletet alkotja:

1.§ A rendelet hatálya az önkormányzat tulajdonában lévő szolgálati és bérlakásokra terjed ki.

2. §   A képviselőtestület a lakáshasználati díjak mértékét az alábbiak szerint határozza meg:

- összkomfortos lakás esetén                       305 Ft/m2/hó,
- komfortos lakás esetén                              275 Ft/m2/hó.

3. § Ez a rendelet 2010. április 1-jén lép hatályba. 

Márok Csaba                                                                                         Dr. Woth László 
polgármester                                                                                                    jegyző

A képviselőtestület a továbbiakban zárt ülésen folytatta munkáját. 

K.m.f.

Dr. Woth László                  Márok Csaba
       jegyző       polgármester
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